

Title (en)
WISHBONE.

Title (de)
GABELRAUM.

Title (fr)
WISHBONE.

Publication
EP 0015999 A1 19801001 (DE)

Application
EP 79900543 A 19791217

Priority

- DE 2821263 A 19780516
- DE 2846017 A 19781023

Abstract (en)
[origin: WO7901078A1] The wishbone is removably fixed to the mast (2) of a sailing board. It comprises two arms (10), (11) articulated about the axis of a hinge (5) parallel to the mast and located at the end of the arms, on the mast side. At the remote end of the mast, the arms are interconnected by a detachable holding element (12). Each of the two arms carries a tightening check (8, 9) facing the other one. These two checks grip the mast in an operating position and allow an easy and quick mounting and dismounting of the wishbone on the mast.

Abstract (fr)
Le wishbone est fixe de facon amovible au mat (2) d'une planche a voile. Il presente deux bras (10), (11) articules autour d'un axe de charniere (5) parallele au mat et situe a l'extremite des bras disposee du cote du mat. A l'extremite eloignee du mat, les bras sont relies entre eux par un element de maintien detachable (12). Chacun des deux bras porte une joue de serrage (8, 9) disposee en face de l'autre. Ces deux joues enserrent le mat en position d'utilisation et permettent un montage rapide et aise du whisbone sur le mat et son demontage.

IPC 1-7
B63B 35/72; B63H 9/10; F16B 7/04

IPC 8 full level
B63H 9/10 (2006.01); **B63B 35/79** (2006.01); **F16B 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
B63H 8/22 (2020.02)

Designated contracting state (EPC)
FR

DOCDB simple family (publication)
WO 7901078 A1 19791213; EP 0015999 A1 19801001; GB 2036675 A 19800702; JP S55500267 A 19800501; SE 8000372 L 19800116

DOCDB simple family (application)
DE 7900049 W 19790516; EP 79900543 A 19791217; GB 8000556 A 19790516; JP 50083779 A 19790516; SE 8000372 A 19800116